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Närvarande: Maud Johnson, Inger Karlsson, Svante Friberg, Kim Widman, Kith Hillman, 

Caroline Schmidt, Maria Green, Ulrica Brindeberg, Helena Lönnholm 

 

§ 1 Mötets öppnande 

 Svante förklarar mötet öppnat 

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkänd 

 

§ 3 Val av justeringsmän 

Ulrica Brindeberg och Inger Karlsson utses till justeringsmän 

 

 § 4 Föregående mötesprotokoll 

Det är viktigt att mötesprotokollen alltid finns i pärmen. 

Det nya medlemssystemet ”membersite” är nu i gång 

.   

 

§ 5 Ordförandens rapport 

SBK:s ställningstagande till Ukraina-konflikten finns på hemsidan. Vi kommer 

inte ta några domare från därifrån och inga tävlande skickas dit. 

Samarbetsavtalet med Rottweiler-klubben är klart och har inkommit. 

 

 



§ 6 Kassörens rapport 

Vi har fortfarande en stabil ekonomi. Fler försök till bedrägeri har påträffats, då 

det kommer räkningar på inköp som inte är gjorda. 

 

§ 7 Inkommande/Utgående post 

Inget att rapportera. 

 

§ 8 Rapport från utskotten 

• Tävling: Ett första tävlingsmöte har varit. Det letas domare för tävling i 

mondioring. Rallytävling 9–10/4 är på gång, och lydnadstävling 23/4. 

• Utbildning: Kurser i Valp, Allmänlydnad, Special-sök, Nosework och IGP-

spår är på gång. Det skulle behövas få i gång en kursverksamhet även i 

agility och där finns önskemål om att förnya hinderparken, men där 

fungerar allt bra för träning, förutom tunnlarna. Förslag på ett agility-

möte. Svante lägger ut på Facebook, om hur många som är 

intresserade. 

• Organisation & PR: Inget att rapportera 

• Köket: Det är städat och genomgått inför våren. Det kommer att 

handlas närmare inpå tävlingarna. Caféet kommer att vara öppet 8/5, 

när anläggningen är uthyrd. 

• Anläggningen: Stugan behöver städas och göras i ordning. Städdag för 

stugan planeras till 27/3, kl. 10,00. Även en städdag för utomhus 

behöver planeras. Svante tittar över hur det blir med bredband. 

• Skydd: Inget att rapportera 

• Agility: Inget att rapportera 

• Rally: Önskemål om titelrosetter. Kim tittar på vad det finns. 

• Samhällsnyttiga hundar: Inget att rapportera 

 

§ 9 Övrigt:  

• Från 1 mars behövs träningsledarbevis. Vi behöver kriterier om vilka 

som ska ha, enligt SBK, ”organiserad träning beslutad av klubben”. Kith 

kollar upp SBK och Länsstyrelsens anvisningar för att ha lös hund. 

 

Studiefrämjandet har varit i kontakt med Maud, och erbjudit sig att till 

exempel sköta administration i samband med kurser. Fortsättningsvis 

kommer vi inte få pengar av studiefrämjande, utan istället annan hjälp. 

Vi avvaktar till efter årsmötet. 

 



XL bygg hjälper föreningar med olika projekt. Sista ansökan 18/3. Kim 

kollar om det finns möjlighet till att ansöka, eventuellt till en större 

inomhushall. 

 

§ 10 Mötet avslutas:  

• Nästa styrelsemöte  

 

  

 

 

 

_____________________________  ______________________________ 

Svante Friberg   Helena Lönnholm                                                    

Ordförande    Sekreterare 

 

 

 

 

_____________________________  ______________________________ 

Inger Karlsson   Maria Green                                                               

Justerare    Justerare 


